
Steigen kommune 
 

 

 

 

MØTEINNKALLING 
 
Utvalg: Steigen formannskap 
Møtested: Rådhuset, Leinesfjord 
Møtedato: 09.04.2008 Tid: KL. 09:00. 
 
Eventuelle forfall, samt forfallsgrunn bes meldt snarest til sentralbordet, tlf. 757 78800. 
 
Vararepresentanter som evt. skal møte vil få nærmere innkalling over telefon. 
 
Representantene ordner med skyss på billigste måte. 
 
ORIENTERING: Orientering i forbindelse med bispevisitas. 
 
           SAKSLISTE 
 
 
Utvalgssakstype/nr. Arkivsaksnr. 
  Tittel 
 
PS 24/08 08/390 
  MELDING  
 
PS KST 25/08 08/386 
  BUDSJETTREGULERING I - 2008  
 
PS 22/08 08/277 

GODTGJØRING TIL FOLKEVALGTE REVIDERTE 
RETNINGLINJER 

 
PS 26/08 06/1894 

DELTAKELSE I FELLES GEODATAPORTAL FOR 
INTERNETT I SALTEN 

 
PS 27/08 07/845 
  SOLAVSKJERMING LASKESTAD SKOLE  
 
PS 28/08 06/1790 
  STUDIESENTER SALTEN  
  (Saka ettersendes eller deles ut i møtet) 
 
Eventuelt. 
 



  Sak  24/08 
 

MELDING 
 
 
Saksbehandler:  Elin Brit Grytøyr Arkiv: 060   
Arkivsaksnr.: 08/390   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
24/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
 
Meldingen tas til etterretning. 
 
 
 
Saksutredning: 
Delegert vedtak – Søknad om skjenkebevilling. 
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  Sak  25/08 
 

BUDSJETTREGULERING I - 2008 
 
 
Saksbehandler:  Roy Hanssen Arkiv: 153   
Arkivsaksnr.: 08/386   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
25/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar følgende reguleringer i årets budsjett: 
 
 
Tiltak                                                  Red.utg./økte   Økte utg./ 
     innt.    red.innt. 
 
Landbruksvikarordningen  142000 
Geodatastilling, senere tiltred.   60000 
 
Reduksjon utgifter sosialhjelp 200000  
Reduksjon barnevern   200000  
Reduksjon Mølnmoa   100000 
 
Netto reduksjon komm.sjef  150000  
Økte utgifter politikere      100000 
Samornd.kultur/økte inntekter 100000 
Ny barnehage Leinesfjord      250000 
Red. ramme kirkelig fellesråd    50000 
Div. regionale prosjekter      250000 
Reforhandling funksjonstillegg   50000 
Reforhandling forsikringspremie   78000  
 
Reduksjon utg. veterinær    70000 
 
Reduksjon utg. hjemmesykepleien 100000 
Reduksjon utg. pers.ass.  100000 
Reduksjon 20% SLT   100000 
 
Reduksjon sv.basseng/økte.innt. 100000 

   
 
SUM               1600000   600000 
 
Netto reduksjon/besparelse    1000000 
: 
 
 
 
Saksutredning: 
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  Sak 25/08 
 

I forbindelse med formannskapets behandling av årsbudsjettet for 2008, den 05.12.07, ble det 
vedtatt følgende: 
 
”Formannskapet ser med uro på den økonomiske situasjon kommunen er kommet i og de 
mange og svært usikre forutsetninger som neste års budsjettbalanse baserer seg på. For å 
kunne oppnå en realistisk budsjettbalanse, må neste års driftsbudsjett reduseres med 4. mill. 
kr. 
Det må derfor snarest  startes opp et arbeide for å kunne oppnå de nødvendige reduksjoner i 
samarbeid med kommunens administrative ledelse. På denne bakgrunn bør alle vakanser 
foreløpig fortsette, og opprettelse av nye stillinger skal ikke skje før denne gjennomgangen er 
fullført. Forslag til reduksjon av utgiftssiden eller økning av inntektssiden legges fram på 
kommunestyrets møte den 27.02.08.” 
 
Videre vedtok formannskapet i møte den 13.12.2007 å opprette arbeidsgrupper som fikk i 
oppgave å gå gjennom sektorenes drift og å komme med forslag til tiltak som kunne styrke 
årets budsjett. Det ble opprettet arbeidsgrupper for helse-og omsorg, oppvekst-og kultur og 
for rådhuset. Arbeidsgruppene har hver bestått av 2 representanter for formannskapet og de 
respektive fagkoordinatorene. I tillegg har rådmannen og kommunalsjef fulgt arbeidet i de 
ulike gruppene. 
 
I kommunestyrets møte den 19.12.07 vedtok kommunestyret å slutte seg til den 
framgangsmåten som var skissert av formannskapet for å styrke budsjettet for 2008. I tillegg 
vedtok kommunestyret å redusere inndekningen av tidligere års underskudd med 6 mill. kr. 
for å få budsjettforslaget for 2008 i balanse. 
 
Arbeidsgruppene er nå ”ferdige” med sitt arbeide og foreslår totalt tiltak som vil gi en 
innsparing på årets budsjett på 1 mill. kr. Målet om å redusere årets budsjett med 4 mill. kr. 
ble altså på langt nær ikke innfridd. I tillegg knytter det seg stor usikkerhet til en del av de 
foreslåtte tiltakene, som altså i beste fall vil kunne gi 1 mill. kr. i innsparing. 
 
Etter rådmannens vurdering viser dette med all tydelighet at det ikke er mulig å kunne 
redusere dagens drift mer hvis de tilbudene som kommunen gir, i stor grad skal gis i samme 
antall og på samme nivå. Dette er også fra administrasjonens side både påpekt og understreket 
en rekke ganger. 
 
Årets budsjett er svært marginalt, og det knytter seg stor usikkerhet om det i det hele tatt er 
mulig å oppnå den momskompensasjon, som selv en redusert investeringsramme knyttet til 
rehabilitering av sentralskolen, er forutsatt å skulle gi. 
 
Kommunes totale budsjett (inkl. investeringer) for 2008 er på ca. 207 mill. kr, mens 
driftsbudsjett alene utgjør ca. 184 mill. kr. Netto driftsresultat, etter at investeringsrammen for 
sentralskolen ble endret, og momskompensasjonen dermed redusert, utgjør kr. 52.030,-.  
 
Dette utgjør  ca. 0,3 promille av driftsbudsjettet! Satt i et privatøkonomisk perspektiv betyr 
dette at man har  kr. 120,- i reserve av en årslønn på kr. 400.000,-. 
 
Dette er altså de midler vi har til å kunne møte økte utgifter, som for eksempel et dyrere 
lønnsoppgjør enn forventet, en renteoppgang større enn forventet, reduksjon i overføringer 
eller andre inntekter, osv., osv. 
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  Sak 25/08 
 

I en slik situasjon finner rådmannen det ikke mulig å foreslå at den oppnådde ”besparing” på 
1 mill. kr. skal anvendes til å nedbetale underskudd, som del av en forpliktende plan. Det må 
etter min vurdering være mer riktig at man prøver å styrke årets budsjett med sikte på å  
begrense faren for nye underskudd. 
 
Selv om det arbeide som er gjort i de respektive arbeidsgrupper med all tydelighet viser at det 
er vanskelig å redusere kommunens driftsnivå, vil jeg allikevel foreslå at de samme gruppene 
fortsetter sitt arbeide i forbindelse med den forestående økonomiplanprosess. 
 
I et slikt arbeide må det etter min vurdering vises stor fordomsfrihet både med hensyn til 
struktur, nivå og antall når det gjelder kommunens tjenestetilbud. 
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  Sak  22/08 
 

GODTGJØRING TIL FOLKEVALGTE 
REVIDERTE RETNINGLINJER 
 
Saksbehandler:  Dag Robertsen Arkiv: 082 &00  
Arkivsaksnr.: 08/277   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
22/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
 
Steigen Formannskap vedtar å godkjenne revidert forslag til retningslinjer om godtgjøring til 
folkevalgte i Steigen kommune. De nye retningslinjene gjelder fra 01.01.2008. 
 
 
 
Saksutredning: 
Steigen kommune har et reglement for godtgjøring til folkevalgte som sist ble revidert i 
februar 2004. Det er i dag behov for en ny gjennomgang av retningslinjene. Derfor er det 
nedsatt ei arbeidsgruppe bestående av  Fred Eliassen (AP), Berit Woie Berg (V) og Dag 
Robertsen fra administrasjonen. De har som mandat å komme med forslag til revidert 
reglement for godgjøring til folkevalgte. 
 
Bakgrunn: 
Bakgrunn i at det har vært en betydelig kostnads- og prisstigning i samfunnet generelt de siste 
årene. Dette har bidratt til at satsene i vårt reglement som skal dekke tapt arbeidsfortjeneste 
har blitt for lave. Det er en fare for at valgte politikere vil kvie seg for å delta aktivt i 
politikken dersom det koster mye for den enkelte å delta i de ulike møtene som holdes. Dette 
vil på sikt også være en fare for demokratiet dersom økonomien til den enkelte politiker blir 
borte fra møter og viktige beslutninger. Mange vil ikke se seg råd til å aktivisere seg i 
politiske partier og delta i samfunsdebatten. 
 
Et annet viktig moment for å endre retningslinjene, er dagens kobling mellom rådmannens og 
ordførers lønn. Disse to bør ikke kunne påvirke hverandre slik muligheten er i dag. 
Ordføreren er leder i det politiske forhandlingsutvalget og forhandler om rådmannens lønn. 
Dette kan igjen påvirke ordførers egen godtgjøring. Mange kommuner har unngått dette ved å 
la godtgjøring til ordfører bli fastssatt som en prosent av stortingpolitikernes godtgjøring. 
Stortinget endrer satsene til politikerne etter den generelle kost- og prisstigningen. Pr dags 
dato utgjør denne godtgjøringen 654.000,- kr pr år. 
 
Steigen kommune bør også innføre denne praksisen for å slippe den gjennomgående debatten 
som ofte skjer når kommunestyret skal behandle ny godtgjøring til ordfører. Det kan i seg selv 
være en stor belastning, både for parti og for den enkelte som blir berørt av dette. Man unngår 
i større grad denne problematikken ved å innføre en automatisk prisjustert godtgjøring. 
 
Konklusjon: 
Det foreslås ingen endringer i 2008 på noen godtgjøringer. Det foreslås en endring av 
metoden for fastsetting av ordførers lønn med 73% av stortingspolitikernes godtgjøring med 
virkning fra 01.01.2009. Kommunestyret må ved starten av hver valgperiode ta stilling til om 
det skal gjøres endringer i måten å beregne godtgjøringen på. 
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  Sak 22/08 
 

 
I tillegg er det foreslått en liten økning på ulegitimert tap for å kompensere noe for pris- og 
kostnadsstigningen og for ikke å få for stor forskjell i kompensasjon i forhold til 
nabokommunene (fra 500/900 til 700/1200).  
 
Legitimert tap av inntekter dekkes etter regning. 
 
Det er gjort noen endringer på oppsettet i reglementet som gjør det mer lettleselig. 
 
Vedlegg: 

- Revidert reglement for godtgjøring til folkevalgte. 

 Side 7 av 10   
 



  Sak  26/08 
 

DELTAKELSE I FELLES GEODATAPORTAL FOR INTERNETT I 
SALTEN 
 
Saksbehandler:  Gunnar Svalbjørg Arkiv: L24   
Arkivsaksnr.: 06/1894   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
26/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Steigen kommune ser positivt på etableringen av en Felles Internettløsning for 

Geodata i Salten (FIGS) på GIS/LINE plattform og ønsker å delta i prosjektet. 
2. Steigen kommune bidrar med oppsatte etableringskostander på kr. 14 000,- i 

prosjektet. Etableringskostnadene dekkes over eksisterende budsjett. 
3. Steigen kommune påtar seg sin del av driftsansvaret når løsningen er etablert, 

herunder årlige driftskostnader stipulert til ca. kr. 12 500,-. Driftskostnadene dekkes 
over eksisterende budsjett. 

4. Steigen kommune vil vurdere innføring av intranettløsning for geodata gjennom et 
oppfølgende prosjekt når internettløsningen er på plass. 

 
 
 
Saksutredning: 
Over tid i 2007 har det i Saltenregionen vært arbeidet med å få etablert en felles internett-
løsning for tilgang til mange vitale kartopplysninger. Prosjektet er et stort og viktig 
fellesprosjekt for regionen og Steigen kommune bør være med både ut fra et faglig synspunkt 
og ut fra at løsningen vil gi bedre service til kommunens innbyggere. Åpen tilgang til 
kartrelatert informasjon som eksempelvis planer, temadata og grunnkart vil kunne lette 
pågangen på slike tjenester overfor servicekontoret og enkelte saksbehandlerne. Faglig vil 
løsningen forenkle arbeidet for saksbehandlere som i dag ikke har tilgang til kartopplysninger 
gjennom kommunens interne innsyns-/forvaltningsløsning.  
 
Flere andre små og store regioner har allerede etablert lignende løsninger. Anbefalt forhandler 
har tidligere levert 19 kartløsninger for web-innsyn fordelt over hele landet.    
 
Steigen har hatt tilgang til kart og kommuneplan via internett i regi av Salten kartdata. Denne 
avtalen ble sagt opp i 2007 i påvente av felles geodataportal for hele Salten. I forhold til årlige 
driftskostnader vil utgiftene bli omtrent de samme. Det vises for øvrig til vedlagte 
prosjektbeskrivelse. 
 
 
Vedlegg:  
Prosjektbeskrivelse; Etablering av felles nettsted for Geodata i Salten 
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  Sak  27/08 
 

SOLAVSKJERMING LASKESTAD SKOLE 
 
 
Saksbehandler:  Kari Lynum Arkiv: 614   
Arkivsaksnr.: 07/845   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
27/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
 
For å imøtekomme pålegg om solavskjerming  fra  kommunelege 1 vedtas å montere 
automatisk solavskjerming på Laskestad skole. Markisene styrer seg automatisk etter været. 
Pris på markiser m/automatikk: kr 89 583 
Pris på montering:   kr 19 500  
Elektrisk    kr 20 000 
 
Da beløpet vil overstige kr 100 000 u.mva. samtidig med at det er standardheving, vil dette 
kunne regnes som en investering. 
 
 
 
Saksutredning: 
 
Saksutredning: 
 
I forbindelse med driftsgodkjenning av Laskestad skole, ble det foretatt en befaring av Helse- 
og miljøtilsyn Salten IKS 5.10.06. Dette førte til vedtak/pålegg om at tilstrekkelig 
solavskjerming må etableres. Fristen for gjennomføring av pålegg er nå satt til 20.08.08. 
Ansatte og elever opplever manglende solavskjerming som et problem. For å få ned 
temperaturen tilstrekkelig er utvendig solavskjerming nødvendig. Drifts- og 
vedlikeholdsmessig vil utvendige markiser være den beste løsningen. Vedlagt følger tilbud på 
markiser m/automatikk, og vanlige snorbetjente markiser. Fordelen med automatikk er at de 
regulerer seg selv etter vær og vind. Dette vil gi en lenger levetid på markisene. 
 
 
 
Vedlegg: 
 
Tilbud på solavskjerming fra Sigfred Haug. 
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  Sak  28/08 
 

STUDIESENTER SALTEN 
 
 
Saksbehandler:  Arkiv: 430   
Arkivsaksnr.: 06/1790   
 
Saksnr.: Utvalg Møtedato 
28/08 Steigen formannskap 09.04.2008 
 
Forslag til vedtak: 
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